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Protokół posiedzenia nr 94/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 7 grudnia 2023r. od godz. 15.30 do 17:45 

Skład komisji - 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka  

Zastępca Burmistrza Karol Lizurej 

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Ad. pkt  1. 

Posiedzenie otworzyła Marzena Gajek - Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego                

i Finansów Rady Miejskiej, która powitała zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. pkt 2.  

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła poniższy porządek obrad stanowi załącznik 

Nr 2          do protokołu. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza  opinii i wniosków Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

4. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024 -2036. 

4.2  Uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024. 

5. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 7 członków                            

w głosowaniu 7 głosów „za” – porządek został przyjęty. 

Ad. pkt 3. Analiza opinii i wniosków Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Kętrzynie  zapoznała się                     

z opiniami Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Gospodarki 

Komunalnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie 

projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024-

2036 nie wyraziła opinii,  głosowanie nie dało rozstrzygnięcia, natomiast projekt uchwały                 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024 zaopiniowała pozytywnie.  

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Kętrzynie projekt uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024-2036 oraz projekt uchwały                     

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024, oba zaopiniowała pozytywnie.  

Przewodnicząca poinformowała, iż Regionalna Izba Obrachunkowa do obu projektów uchwał 

wydała opinie pozytywną. Stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt 4. Opinia projektu uchwały w sprawie: 



2 
 

4.1 Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024-2036.  

Radny Zbigniew Nowak – złożył wniosek do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024-2036. 

1. Zmniejszenie wydatków - Dział 921 Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego, 

Rozdz. 92109 Domu Kultury-  kwota 70 000,00 zł. 

2. Zwiększenie wydatków-  Dział 900 Gospodarka komunalna i Ochrona Środowiska, 

Rozdz. 90016 Oświetlenie ulic, Placów i Dróg- kwota 40 000,00 zł- oświetlenie 

przejścia pomiędzy ul. Sikorskiego a ul. Kołobrzeską w Kętrzynie. 

3. Zwiększenie wydatków- Dział 600 Transport i Łączność, Rozdz. 60016 rogi publiczne 

gminne, 30 000,00 zł- wykonanie dokumentacji na utwardzenie działki Nr 94/18 obr. 

Nr 1, położonej pomiędzy budynkiem PZU przy ul. Westerplatte, a budynkiem przy ul. 

Wojska Polskiego 29.   

Radny Zbigniew Nowak – poinformował, że przejście ul. Sikorskiego na ul. Kołobrzeską 

długimi schodami przebiega przez skwer przy ul. Miejskiej.  Schody nie są oświetlone                          

i w porze późno wieczorowej oraz w okresie zimowym, kiedy są oblodzone, stwarzają realne 

niebezpieczeństwo dla przechodniów i ich oświetlenie jest konieczne. Natomiast wniosek 

dotyczący utwardzenia działki Nr 94/18 składałem do projektu budżetu miasta w każdym roku 

bieżącej kadencji. Do chwili obecnej wniosek nie był uwzględniony, a wskazana działka 

wymaga wymiany nawierzchni, co w sposób znaczący poprawi estetykę przestrzeni publicznej 

w tym obszarze miasta.    

Zastępca Burmistrza Miasta Kętrzyn – poinformował, że jeśli chodzi o oświetlenia to jak 

najbardziej, postawiłbym tam nawet ze trzy punkty oświetleniowe, natomiast jeśli chodzi                    

o działkę przy PZU widzę to tak, że utwardzimy, zrobimy teren dla pracowników PZU, którzy 

przyjeżdżają pierwsi przed klientami, będą oni jedynymi benefitami w sektorze prywatnej 

jednostki PZU.   

Przewodnicząca Komisji Marzena Gajek przystąpiła do opiniowania wniosku radnego 

Zbigniewa Nowaka. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu                           

5 głosów „za” 2 głosy „wstrzymujące się” - opiniuje pozytywnie wniosek.  

Następnie Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024-2036 wraz z poprawka radnego 

Zbigniewa Nowaka. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu                           

6 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały wraz                    

z poprawką. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, iż w przyszłym roku czeka nas projekt 

dotyczący nie tylko uzupełnienia oświetlenia ale przede wszystkim zarządzanie świetleniem               

w Kętrzynie. Sterowaniem oświetleniem , które z jednego centrum operuje kompletne 

sterowanie. Prawdopodobnie czeka nas również wymiana oświetlenia, które zostało założone 

w 2017 roku.  

Radny Zbigniew Nowak poinformował, że jeśli  będzie niezbędna korekta w ciągu roku w tej 

sprawie to się nie będę upierał, jeśli będzie stwierdzone, że na razie nie można, że trzeba 

przesunąć środki to ja się upierać nie będę, ale chciałbym, by ludzie mogli , w lecie jest 

mniejszy problem ale teraz wygląda to bardzo źle.  

Zastępca Burmistrza poinformował, że miasto uzyskało teraz ok 420 tyś. na prawie 300 opraw 

oświetleniowych. Wszystkie sodowe jakie mamy wymienimy na LED.  



3 
 

Radny Czesław Ćwik uważa, że parking przy PZU na tą chwilę wygląda bardzo źle                                   

i powinniśmy się tym zająć.  

4.2 Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn 

na rok 2024. 

 Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec odpowiedziała na pytania zadane na poprzedniej komisji.    

Radny Zbigniew Nowak – złożył wniosek do projektu uchwały uchwalenia budżetu miasta 

Kętrzyn na rok 2024. 

1. Zmniejszenie wydatków - Dział 921 Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego, 

Rozdz. 92109 Domu Kultury-  kwota 70 000,00 zł. 

2. Zwiększenie wydatków-  Dział 900 Gospodarka komunalna i Ochrona Środowiska, 

Rozdz. 90016 Oświetlenie ulic, Placów i Dróg- kwota 40 000,00 zł- oświetlenie 

przejścia pomiędzy ul. Sikorskiego a ul. Kołobrzeską w Kętrzynie. 

3. Zwiększenie wydatków- Dział 600 Transport i Łączność, Rozdz. 60016 rogi publiczne 

gminne, 30 000,00 zł- wykonanie dokumentacji na utwardzenie działki Nr 94/18 obr. 

Nr 1, położonej pomiędzy budynkiem PZU przy ul. Westerplatte, a budynkiem przy ul. 

Wojska Polskiego 29.   

Przewodnicząca Komisji Marzena Gajek przystąpiła do opiniowania wniosku radnego 

Zbigniewa Nowaka. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu                  

4 głosów „za”, 3 głos „wstrzymujące się” - opiniuje pozytywnie wniosek.  

Następnie Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024.  wraz z poprawka radnego Zbigniewa Nowaka. Komisja 

przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący 

się” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały wraz z poprawką. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Gajek odczytała opinie Komisji Rozwoju Gospodarczego                

i Finansów Rady Miejskiej w Kętrzynie do budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024 wraz                               

z uzasadnieniem – stanowi załącznik nr załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny Rafał Rypina złożył wniosek o przystąpienie do opiniowania opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów do budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024 wraz z uzasadnieniem. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Gajek przystąpiła do głosowania o przyjęcie opinii Komisja 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów do budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024 wraz                            

z uzasadnieniem. 

 Przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące 

się” - pozytywnie zaopiniowano opinię do budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024 wraz                               

z uzasadnieniem. 

Ad. pkt 5.  

Radna Zofia Waszkiewicz zwróciła się z prośbą o sprawdzenie płyty nawierzchni lodowiska w 

Kętrzynie, gdyż z pozyskanych informacji wynika, że są na niej duże wybrzuszenia co 

powoduje utrudnienie jazdy na łyżwach oraz jest dość niebezpieczne.   

Burmistrz Miasta Kętrzyn poinformował, że każdego dnia robiony jest przegląd nawierzchni, 

rolba czyści i wygładza lód zbiera z powierzchni lodowiska powstały w trakcie użytkowania 

śnieg, nożem i ścina cienką warstwę lodu. 

Ad. pkt 6. 

Wobec omówienia porządku obrad,  Przewodnicząca  zamknęła  posiedzenie. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz 

 
 

 
 

 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 
( - ) Marzena Gajek  

 


